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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  28 maart 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen VVD – Sportpark de Weide 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 4 maart 2024 heeft de fractie van VVD schriftelijke vragen gesteld over 
vervolgvragen Sportpark de Weide. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Wat is de visie van het college aangaande het braakliggende stuk 

grond? Is het mogelijk dat het college onderzoek doet naar eventuele 
mogelijkheden voor andere sporten dan tennis, padel of voetbal op 
sportpark Schutlanden? 
 
Het college heeft geen visie op het braakliggende stuk grond. 
Daarnaast is dit stuk grond geen eigendom van de gemeente en we 
hebben de intentie niet om het te kopen. 
Om deze redenen ziet het college op dit moment geen aanleiding om 
een onderzoek te doen naar een visie of mogelijkheden voor andere 
sporten. 
 

2. Een mogelijke Rackethal/sporthal op het Sportpark de Weide 
U vraagt zich af of in de visie rekening gehouden wordt met een 
rackethal/sport die ook gebruikt zou kunnen worden voor 
bewegingsonderwijs. Daarbij rekening houdend met het feit dat de 
ontwikkelingen snel gaan rond De Weide, zeker bij Nijstad. 
 
Uiteraard houdt het college rekening met de ontwikkelingen aan deze 
zijde van Hoogeveen in ons binnenkort vast te stellen huisvestingsplan 
voor binnensportaccommodaties wordt bijvoorbeeld rekening gehouden 
met bewegingsonderwijs om ervoor te zorgen dat er ook in de 
toekomst voldoende locaties op een korte afstand van de scholen zijn 
voor het bewegingsonderwijs. 
 

3. De verkeersveiligheid rondom ingang V.V. De Weide 
U wilt van het college weten of de ingang van V.V. De Weide aan de Jos 
van Aalderenlaan veilig is en of er de mogelijkheid is om daar 
onderzoek naar te doen. 
 
De route naar VV De Weide is voor fietsers veilig te noemen wat het 
college betreft. Langs de Jos van Aalderenlaan liggen aan beide zijden 
vrij liggende fietspaden. Een aantal jaar geleden is het kruispunt 
Schutlandenweg-Jos van Aalderenlaan verhoogd om de rijsnelheid van 
het autoverkeer te verlagen en de oversteekbaarheid veiliger en 
makkelijker te maken. Fietsers die de Jos van Aalderenlaan willen 
oversteken hebben een goed uitzicht naar links en rechts. De intensiteit 
van het autoverkeer op de Van Aalderenlaan is laag en de straat naar 
het parkeerterrein van VV De Weide heeft de uitstraling van een 
woonstraat. Auto en fiets maken daar gebruik van dezelfde 
infrastructuur. Wat het college betreft is er geen aanleiding om 
onderzoek te doen naar de verkeerssituatie. 
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4. Als laatste vraagt u naar de mogelijkheid om meer sporten te 

huisvesten op het Sportpark de Weide en of het college daarover in 
gesprek wil gaan met stakeholders 
 
Concrete initiatieven zullen we altijd serieus oppakken en bekijken of ze 
haalbaar zijn. In de huidige situatie ziet het college geen aanleiding om 
in gesprek te gaan met stakeholders over het huisvesten van meer 
sporten op het Sportpark de Weide. 
 

5. Vergeten sporten. Vindt u het ook belangrijk dat ook de ‘vergeten 
sporten’ een plekje in Hoogeveen krijgen? 
 
Het college vindt het belangrijk dat zo veel mogelijk sporten een plek 
krijgen in Hoogeveen. Een gevarieerd aanbod in sport is wenselijk. Op 
deze manier komen nog meer inwoners in beweging. Een bloeiend 
verenigingsleven heeft daarnaast ook een sociale functie. Als een sport 
of initiatiefnemer zich meldt, zullen we actief meedenken en op zoek 
gaan naar een locatie voor deze sport. 

 
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Karel Loohuis 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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